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Posėdžiui pirmininkauja LIF prezidentas – Mindaugas Griškonis. 
Sekretoriauja – Saulius Ritter. 
Dalyvauja nuotoliniu būdu LIF VK nariai: Viktoras Peškauskas, Mantas Marcinkevičius, 
Darius Raišutis. 
Nuotoliniu būdu dalyvaujantys svečiai: Kęstutis Keblys, Andrius Jakubovskis, 
 
 

Federacijos prezidentas pradeda posėdį ir informuoja, kad dalyvauja 5 vykdomojo 
komiteto nariai iš 7, todėl esant kvorumui galima pradėti LIF Vykdomojo komiteto posėdį. 
KVORUMAS YRA. 
 

Posėdyje dalyvaujantys nariai vienbalsiai pritarė Prezidento pateiktai darbotvarkei. 
 
 
Posėdžio darbotvarkė: 

1. Dėl LIF sportininkų atstovaujamų klubų keitimo tvarkos. 
2. Dėl 2024 m. rinktinių atrankos formavimo sistemos. 
3. 2024 m. LIF renginių kalendoriaus tvirtinimas. 
4. 2024 m. LIF veiklos plano tvirtinimas. 
5. Dėl komandų vadovų tarptautiniuose renginiuose. 
6. Dėl LIF narių nesumokėjusių nario mokesčio už 2023 metus. 
7. Einamieji klausimai. 
 
 

NAGRINĖTA: 1. Dėl LIF sportininkų atstovaujamų klubų keitimo tvarkos. 
M. Griškonis duoda žodį pristatyti siūlomą projektą A. Jakubovskiui.  
A. Jakubovskis pristato, jog su A. Lavicku kviečia LIF parengti sportininkų klubų 

keitimo reglamentą. Pastebi einamaisiais metais padažnėjusią sportininkų klubų keitimą. 
Siekia, jog treneriai būtų geriau įvertinti, neliktų „be nieko“. Siūlo nustatyti datas, 
laikotarpius, kurių metu sportininkai galėtų keisti klubus ar trenerius. Siūlo minimą 
pereinamąjį laikotarpį daryti 4 metus.  



M. Marcinkevičius A. Jakubovskiui pamini SSC tarifikacijų pokyčius kitais metais. 
Pritaria, kad aprašai yra naudingi, tačiau tokių aprašų kūrimas gali būti tiek LIF tiek 
treneriams nuostolingas. 

D. Raišutis taip pat pritaria šios temos aktualumui, tačiau mano, jog LIF gali tik 
pateikti rekomendacijas, tvarkos nustatyti negali. 

S. Ritter išreiškia susirūpinimą dėl priežasčių kodėl sportininkai keičia klubus, mano, 
jog reikėtų išgirsti ir sportininkų požiūrį. 

M. Marcinkevičius kviečia į šį klausimą pasižiūrėti rimtai,  jo nagrinėjimui ir 
diskusijoms nusimatyti datą. 
 
 
 
NAGRINĖTA: 2. Dėl 2024 m. rinktinių atrankos formavimo sistemos. 

M. Griškonis primena, jog buvo sulauktas K. Keblio oficialus kreipimasis su 
argumentais dėl rinktinių atrankos formavimo sistemos. 

Pradedama diskusija dėl dvivietės atrankos, kurios įgulos narys jau atsirinkęs 
vienvietininkas į OŽ. K. Keblys išreiškia susirūpinimą dėl paskutiniojo atrankos etapo, mano 
jog jis yra perteklinis.  

M. Griškonis siūlo dvivietės pajėgumą išbandyti Europos čempionate. K. Keblys 
išvardina keblumus šio patikrinimo vykdymui. 

Pradedama diskusija siekiant išsiaiškinti kuriomis datomis ir aplinkybėmis K. Keblio 
nuomone būtų geriausia vykdyti rinktinių atrankos formavimo sistemą. 

VK nariai nutaria sutaria šį klausimą aptarti kuo skubiau. 
 
 
 
NAGRINĖTA: 3. 2024 m. LIF renginių kalendoriaus tvirtinimas. 

S. Ritter informuoja VK narius gavęs prašymą keisti Salduvės regatos datą.  
M. Marcinkevičius ir D. Raišutis siūlo išsiųsti laišką LIF nariams su kalendoriumi ir 

kviesti pateikti komentarus per 3 d. d. 
 

BALSUOTA: UŽ – 4, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.  
NUTARTA: 2024 LIF renginių kalendorius patvirtintas su visais jo pakeitimais. 

 
 

 
NAGRINĖTA: 4. 2024 m. LIF veiklos plano tvirtinimas. 
S. Ritter akcentuoja esminius veiklos plano projekto teiginius. 
 
BALSUOTA: UŽ – 4, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.  
NUTARTA: Tvirtinamas 2024 m. LIF veiklos planas. 
 

 

NAGRINĖTA: 5. Dėl komandų vadovų tarptautiniuose renginiuose. 
VK nariai peržvelgia 2023 m. komandų vadovus bei svarsto ir nutaria preliminarius 

asmenis 2024 m. čempionatų komandų vadovų pozicijai užimti. 
 
 
NAGRINĖTA: 4. Dėl LIF narių nesumokėjusių nario mokesčio už 2023 metus. 



M. Griškonis siūlo išsiųsti raginimą LIF nario mokesčio nesumokėjusiems nariams, 
sumokėti šį mokestį iki naujųjų metų, jei to neįvykdo tuomet artimiausiame VK posėdyje bus 
svarstoma jų narystė. VK nariai pritaria. 
 
 
NAGRINĖTA: 5. Einamieji klausimai. 
Einamųjų klausimų nėra. 
 
 

 

 

Posėdžio pirmininkas   Mindaugas Griškonis 

 

 

 

Posėdžio sekretorius    Saulius Ritter 

 


